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Hoi

Voor helderheid. Ging mij nu vooral even over de eerste vraag.

Tav tweede vraag heef(EEIEY idd geantwoord. En ik heb nu me {JEEfeesproken dat we vooral nu aan|EREvoorleggen of dit

voor hem beleidsmatig voldoende is. Eerder heeft hij nl aangegeven dat hij dit moeilijk vindt ivm maken van roosters ed. dus we

moeten hem dat voor leggen.

Hieronder de tekst zoals rivm nu in de richtlijn wil opnemen:

Daarnaast komen alle professionals die het COVID-19-vaccin toedienen in aanmerking om gevaccineerd te worden, omdat zij geen

1,5 meter afstand kunnen houden tijdens het vaccineren.

lk ga adviseren om iig de laatste bijzin weg te halen, want dat lijkt me geen goede reden.

De vraag is dus even of eea kan. Ofwel: kunnen collega’s dit zo doen. Bij griepvaccinatie wordt het overigens in ziekenhuizen al

gedaan, dus ik neem eigenlijk aan dat het kan. Dat je een behandelrelatie krijgt zodra een ander een spuit toedient. Maar hoor het

graag. Heb nog even naar andere documenten gekeken, maar eigenlijk heb ik geen relevante documenten meer
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Verzonden: woensdag 30 december 2020 10:53

@mirnes. i>;IEEE) SEED rir»; ICE
@minvws.nl>

@minvws.nl>; |INEENECHINN)SEXED@ minvws.nl>
Onderwerp: FW: Juridische vragen/bijstand

Urgentie: Hoog

cesSE

Zojuist gebeld door

[CER]Hoewel ik nog geen rd heb gehad op mijn reactiemail op onderstaande mail, zijn enkele vragen nu toch urgent geworden
omdat RIVM een richtlijn wil publiceren (vandaag) IEE roeg ons m.n. te kijken naar de vraag over:

- Mogen artsen/verpleegkundigen die worden ingeschakeld om te vaccineren elkaar eerst zelf vaccineren (huisartsen gaan

dit doen uit de spillage en anderen, zoals GGD-artsen, willen dit ook)
- Wat mogen werkgevers van werknemers vragen qua vaccinatie (daar heeft EY al eerder antwoord op gegeven).

Zouden jullie hiernaar kunnen kijken?

BE ert nog enkele aanvullende mails die ze nastuurt.
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Alvast dank!

Met vriendelijke groet,

Verzonden: maandag 28 december 2020 08:55

aan:ICES
Onderwerp: FW: Juridische vragen/bijstand

o2olEKEN

In het kader van de vaccinaties komen er allerlei juridische vragen op ons af waar we niet altijd het antwoord op hebben liggen.
Verzoek is of we bij jouw directie een vast aanspreekpunt kunnen hebben waar we juridische vragen kunnen neerleggen, en die

dat dan verder afstemt waar nodig intern of met andere departementen.

minvws.nl>

Als we weten wie we moeten hebben werkt het overigens nu heel goed: me ERE chakelen gaat snel en goed, en ook met

andere W]Z-collega’s, begrijp ik. Maar als er weer een vraag op net een and zich voordoet, is het zoeken wie we

moeten benaderen. En daar verliezen we tijd mee.

Is het wat jou betreft werkbaar dat we met een vast aanspreekpunt bij WIZ voor alles wat met vaccineren te maken heeft gaan
werken. Of zie jij hiervoor een andere mogelijkheid?

croc, IEEE
Verzonden: donderdag 24 december 2020 14:08

SHEL @ minvws.nl>;ER

Onderwerp: Juridische vragen/bijstand

Hallo EKER
Ik begrijp dat je graag contact wilt leggen met wjz om onze strubbelingen mbtjuridische zaken te bespreken. Heel fijn! Ik heb

vanochtend even rondgebeld met een paar collega’s om te inventariseren, en net snel door mijn nieuwe mail gegaan. Dat levert

van deze ochtend bijgaande 4 mailwisselingen op.

In zijn algemeenheid:

Wij worden bestookt vanuit de buitenwereld met allerlei vragen. Daar zitten vaak ook juridische aspecten in, die wij ingewikkeld

vinden en waar we antwoord op moeten zoeken. Met regelmaat worden we dan doorverwezen naar BZK/SZW/RIVM/IGJ, maar

eerlijk gezegd dat tijdsbestek is ons niet gegeven. Contacten en kennis versnipperen, en het zou heel fijn zijn als we snel kunnen

schakelen bij een nieuwe vraag.

Voorbeelden:

Vraag naar ‘mogen werkgevers hun eigen personeel prikken’? Nee (schijnt het antwoord te zijn- maar waar is de onderbouwing?),
en hoe zit dat dan met het plan van de huisartsen om bij ‘overgebleven’ vaccins elkaar/werknemers te prikken? Mag dat? RIVM

zoekt het uit, en dan toch weer niet. HA zeggen het te willen doen, RIVM weet het niet, en wij ook niet. En als de huisartsen het

mogen, mogen de instellingsartsen het dan cok? Wie geeft hier antwoord op? Deze vraag gaat al 2 weken rond... En de tijd dringt

steeds meer ivm tempo van uitvoering.

En hoe verder, preciezer, de uitvoering wordt doorgesproken hoe meer juridische vragen dat oplevert, verwacht ik althans.

Arbeidsrechtelijk, dus de werkgever-werknemer relatie: mag de werknemer aan het werk als hij niet gevaccineerd is? Mag hij

ontslagen worden? mag de werkgever wel vragen/weten of een werknemer is gevaccineerd? Vragen die tussen wjz VWS en wjz

SZW in liggen, of waar szw meer expertise op heeft. Dan blijft het antwoord voor ons onduidelijk, of wordt verwezen naar szw.

Financieel: afspraken met farmaceuten over de kostprijs vaccins, of over vertrouwelijkheid van contracten. Deze vragen zijn

gisteren binnen gekomen.

Juridisch/ethisch: mag winkel/evenement iemand weigeren? Verwijzen nu hele tijd naar ethisch kader dat we verwachten in

februari. Dan kopen we tijd. Maar hoe ziet het juridische kader eruit? Daar moeten we ook antwoord op kunnen geven.
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Met wie dan?

Voor ons hele team iE het eerste aanspreekpunt. Dat is natuurlijk niet genoeg gezien de overload aan vragen en diversiteit

aan onderwerpen.
heeft veel contact met EEN daar is zij heel blij mee. Zo is de vrijwaringsclausule voor de huisartsen opgelost. [EREmsivm financiering GHOR/ aanbesteding, dat ging ook heel fijn. Bij andere mensen zijn het ‘wisselende’ contacten.

En dan zijn er nog de beleidsdirecties die 00k uitvragen voor antwoorden op vragen uit hun achterban. Deels overlappend met wat

wij doen, deels ook weer specifieker op de sector.

En de IGJ kwam vanochtend op de lijn voor een contact bij WJZ over arbeidsrechtelijke vragen.

Hoop:

Samen laten komen van de vragen en antwoorden, op schrift ook (is ook een behoefte van het RIVM omdat zij daarmee kunnen

communiceren naar de leden van de werkgroep).
Een aanspreekpunt voor ons bij WJZ, bij wijze van centrale ingang of denigrerend gezegd een dienstpostbus, die vragen van ons

‘overneemt’ en met een antwoord terugkomt. En als daar bzk, szw, rivm, igj bij betrokken moeten worden dan gebeurt dat ook.

En voor ons eigen groepje: centraal overzichtsdocument van Q&A's met juridische onderwerpen. Denk dat we daar onszelf ook

mee helpen.

Hoop datje kunt helpen,
Namens alle betrokken collega’s,


